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Философия в СССР как предмет и тема истории философии 

Михаил Юрьевич Немцев 

Новосибирский государственный университет экономики и управления 

Новосибирский государственный технический университет 

Nemtsev.m@gmail.com 

 

…а поза тим настала тиша, і в цій тиші  

Карлові-Йозефові подумалося,  

що ставати на руки вже немає ніякого сенсу. 

Юрий Андрухович, «Дванадцять обручів» 

 

В первой части статьи определяются основные признаки господствующего 

«нормализующего» подхода в исследованиях истории «философии в СССР». Во второй 

части критически обсуждается предложенный Н. Плотниковым альтернативный подход. 

Затем предлагается рассматривать советскую философию» как идеальный тип философии 

в незападном сословном обществе власти. Выявлена интеллектуальная стратегия чистого 

типа советского философа: «размещение» и «мобилизация». В заключение намечено 

перспективное направление биографических  исследований советского опыта.  

 

Ключевые слова: советская философия, нормализация, сословное общество, «общество 

власти», методология истории философии, интеллигенция. 

 

How to develop “philosophy in the USSR” as a subject in national history studies of 

philosophy. 

M.Yu. Nemtsev 

Novosibirsk State University of Economics and Management,  

Novosibirsk State Technical University, Novosibirsk 

 First, in the article there are the main features sketched of ‘normalizing’ approach in the 

historical studies of “philosophy in the USSR”. The approach currently dominates in the field. 

Second, the alternative approach proposed by Nikolai Plotnikov is explained and criticized as 

being based on the Western conception of philosophy, which is irrelevant exactly for Soviet 

case. Third, the approach is introduced that would give basis for understanding of the philosophy 

as an ‘ideal type’ of philosophy developed in Non-Western “class society of power”. In this 

society, philosophers are to join power in its world-creating activity or to leave the very power-

based coordinate system. Concluding part of the article the studies in personal strategies of 

becoming philosophers is introduced as promising research perspective. 

Key words: Soviet philosophy, normalization, estate society, “society of power”, methods in 

history of philosophy, intelligentsia 
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Мертвая вода, советские мыслители и гамбургский счет 

Александр Николаевич Дмитриев 

ГУ-ВШЭ, Москва 

peter-kin2001@yandex.ru 

 

Статья представляет собой отклик на публикуемую в том же номере статью 

Михаил Немцева. Автор ставит вопрос о действительной ценности и актуальной 

значимости «советской философии», и предлагает понимать её развитие как постепенное 

«взрыхление» идеологической почвы и формирование профессиональных философских 

позиций. Высказывается сомнение в эвристической ценности изучения отдельных 

персоналий для понимания этой истории.   

Ключевые слова: советская философия, полуофициальная философия, опыт, 

нормативность, Ильенков. 

 

“Dead water”, soviet thinkers and the honest account 

A.N. Dmitriev 

State University — ‘Higher School of Economics’, Moscow 

The article is the response to Mikhail Nemtsev’s article published in the same issue. Author 

proposes to weigh up actual relevancy and significance of the so-called ‘Soviet philosophy”. The 

way of its development, in his opinion should be understood as a gradual self-development in 

hostile ideological environment leading to formation of professional philosophy in the USSR. 
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Studies in unusual personal histories, proposed by Nemtsev, would not be beneficial in the 

research. 

Keywords: Soviet philosophy, semi-official philosophy, experience, normativity, 

Il’enkov. 
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Евразийский миф и евразийство 

Игорь Валентинович Лихоманов 

БУ Региональный институт управления, Ханты-Мансийск 

lihman04@ngs.ru 

 

В статье исследуется феномен евразийства с позиций социологического и 

феноменологического подходов. Евразийство представляется как результат 

идеологической рационализации евразийского мифа, рожденного из чувственно-

эмоционального опыта восприятия русской революции.  

Ключевые слова: евразийство, миф, идеология, феноменологический подход, 

социология знания 

 

The eurasian myth and eurasionism 

I.V. Lihomanov 

Regional Institute of State Managmante, 

Hanty-Mansyisk 

This paper studies the phenomenon of Eurasianism from the standpoint of the sociological and 

phenomenological approaches. Eurasionism is presented as a result of ideological rationalization 

of the Eurasian Myth which has been born from the sensual and emotional experience of 

perception of the Russian Revolution. 

Key words: Eurasianism, myth, ideology, phenomenological approach, sociology of knowledge. 
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О русском шеллингианстве 

(проблема заимствования философской системы)  

Ольга Владимировна Филатова  

Новосибирский государственный университет экономики и управления 

filatovaolgav@yandex.ru 

В статье представлен анализ процесса ассимиляции философии Шеллинга в 

русской культуре первой трети XIX в. контексте типологии преемственности. На примере 

деятельности школы русского шеллингианства представлены такие уровни 

преемственности как ученическое подражание, влияние и наследование традиции в 

снятом виде. Необходимо выработать методы анализа феномена преемственности в 

рамках философской проблематики в связи с тем, что вопрос об оригинальности русской 

философской мысли является одним из ключевых моментов дискуссии о концептуальном 

статусе русской философии. 

Ключевые слова: Русская философия первой трети XIX в.; русское 

шеллингианство; преемственность; рецепция; метод анализа; проблема оригинальности 

русской философии. 

 

On Russian shellingism  

(the problem of the borrowing of a philosophical system) 

O.V. Filatova 

Novosibirsk State University of Economics and Management, Novosibirsk 

The article represents the assimilation process of Shelling philosophy in Russian culture in the 

first three decades of XIX
th

 century in the contest of succession typology elaborated. The 

example of activity of Russian Shellengism shows such succession levels as pupils imitation, 

influence and inheritance of the tradition in the copied form. The goal of the article is to pay 

attention It is necessary to elaborate the methods to analyze the inheritance phenomenon in the 

frames of philosophical problems due to the fact that the question of originality of Russian 

philosophy is one of key point of discussion about conceptual status of Russian philosophy.  

Key words: Russian philosophy of first third of the XIX
th

 century; the Russian 

Shellingism; succession; reception; method of analyses; the problem of the uniqueness of 

Russian philosophy. 
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УДК 141 

Стр. 39-48 

Специфика социогуманитарного познания русской истории. К.Д. Кавелин и М.П. 

Погодин.  

Алексей Олегович Белоус 

Российский государственный педагогический университет им. А.И.Герцена 

55523@mail.ru 

Статья посвящена исторической и философской дискуссии К.Д.Кавелина и 

М.П.Погодина. 

Ключевые слова: история философии, философия истории, концепция , социальная 

философия , социогуманитарное познание.  
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Specifity of socio-humanitarian knowledge of Russian history. K.D. Kavelin and M.P. 

Pogodin . 

A.O. Belous. 

Gerzen University, St. Petersburg 

This paper is devoted to historical and philosophical discussion K.D.Kavelin and M.P.Pogodin. 

 Keywords: history of philosophy , philosophy of history , concept , social philosophy , socio-

humanitarian cognition.  
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УДК 304.4 

Стр. 49-53 

Сценарные варианты перспектив развития этнических сообществ  

(этнокультурный и образовательный аспекты) 

Мария Рудольфовна Мазурова  

Новосибирский государственный технический университет 

philos@fgo.nstu.ru 

 В статье проанализированы некоторые аспекты сценарного подхода в разработке 

проблем развития этнических сообществ, сохранения самобытной этнокультурной 

составляющей. В обобщенном варианте будущее этнических образований представлено 

следующим образом ассимиляция, трансформация этнокультурных признаков, сохранение 

этнокультурной самобытности. 

Ключевые слова: сценарное моделирование, системный анализ, ассимиляция, 

трансформация этнокультурных признаков, этнокультурная самобытность, 

образовательные модели. 

 

Scenarios of developmental prospects of ethnic communities 

(ethnocultural and educational aspects) 

M.R. Mazurova 

Novosibirsk State Technical University, Novosibirsk 

 

This article is the story analysis of some aspects of scenery approach in the study of problems in 

the development of ethnical societies, the preseration of originality. In the most abstract variant, 

the future of ethnical formations is presented in the following: assimilation, transformation of 

ethnocultural attributes, the preservation of ethnocultural originality. 
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Keywords: design of scenarios, system analysis, assimilation, transformation of ethnocultural 

attributes, ethnocultural originality, educational models. 
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УДК 304.44 

Стр. 54-65 

Гуманитарные и общественные науки в Новосибирске: cравнительный анализ 

мнений ученых 

 

Анатолий Михайлович Аблажей  

 

Институт философии и права СО РАН 

Новосибирский государственный университет 

ablazhey@philosophy.nsc.ru 

 Статья посвящена сравнительному анализу мнений представителей гуманитарных и 

общественных дисциплин, как из академической, так и вузовской среды, о важнейших 

сторонах их профессиональной деятельности, включая степень адаптации к 

изменившемуся социальному контексту. Большое внимание уделяется исследованию 

специфики повседневной научной работы современного ученого, его отношения к 

профессии, проблемы воспроизводства социального института науки в России.  

 

Ключевые слова: гуманитарные и общественные науки, научное сообщество, 

государственная научная политика, фундаментальные и прикладные исследования. 

 

 

Humanities and social sciences in Novosibirsk: comparative analysis of scientist’s opinions.  

 

A.M. Ablazhey 

Institute of Philosophy and Law SB RAS,  

Novosibirsk State University, Novosibirsk 

 

The article presents the comparative analysis of the opinions of the representatives of 

humanitarian and social studies from the academic as well as from the university environment. 

The major aspects of their professional work, including degree of adaptation to the crucially 

changed social context are under scrutiny. The attention is given to the examination of specificity 
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of the daily scientific work of modern scientists, their attitude towards their professional activity, 

and to the problem of the reproduction of science as the social institute in modern Russia. 

 

Keywords: humanitarian and social studies, scientific community, the state scientific policy, 

fundamental and applied researches.  
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УДК 37.01 

Стр. 65-72 

Проблемы становления и развития системы социального образования в России 

XVIII века.  

Иван Сергеевич Коковин  

Новосибирский государственный университет экономики и управления  

kokovin@academ.org  

 

Предметом исследования является процесс генезиса и исторической 

эволюции системы образования в России периода восемнадцатого столетия. В 

статье аргументируется тезис о невозможности возникновения на русской почве 

системы, транслирующей социальное знание в эпоху, предшествующую 

екатерининскому правлению.  

Ключевые слова: система образования, социальное знание, екатерининское 

правление.  

 

PROBLEMS OF FORMATION AND DEVELOPMENT OF SOCIAL EDUCATION IN 

THE 18TH CENTURY RUSSIA 

I.S. Kokovin 

Novosibirsk State University of Economics and Management, Novosibirsk 

 

 The genesis and transformation of humanitarian educational system in the second half of 

the XVIII-th century Russia is investigated in the article. It demonstrates the thesis according to 

which formation of social education in the times foregoing the epoch of reign of Catherine II was 

impossible. 

Keywords: system of education, social knowledge, reign of Catherine II 
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УДК 111.1:130.122 

Стр. 73-82 

БЫТИЕ СКВОЗЬ ПРИЗМУ ИДЕИ 

(о специфике бытия интеллигенции) 

Алина Викторовна Колесникова 

Русско-Немецкий Университет, Новосибирск. 

alinaviktoria@ya.ru 

 

В статье представлен онтологический ракурс исследования специфики бытия 

интеллигенции, выраженной в стремлении подчинить реальную Жизнь некоей Идее 

(ментальной конструкции подлинной реальности, содержащей идеалы и ценностные 

установки). И в этом смысле интеллигенция сама предстает как особое Бытие от Идеи, 

рождающее идеи нового бытия и нового человека. 

Ключевые слова: интеллигенция, идея, человек, Бытие от Идеи, Жизнь. 

 

The being through the prism of an idea 

(about the specifics of the life of intelligentsia) 

A.V. Kolesnikova 

Russian-German University, Novosibirsk. 

 

 In the article the ontological foreshortening of the research of specifics of the life of 

intelligentsia is presented. This specifics is demonstrated in the fact that Being is submitted to 

Idea (to the mental design of the original reality containing ideals and value guidelines). In this 

sense the intelligentsia in itself occurs to be the Being coming from the Idea, which is giving rise 

to ideas of new life and new person. 

Key words: intelligentsia; idea, human being, Being coming from Idea; Life; value of life. 
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УДК 7.01 

Стр. 83-91 

Произведение художественной литературы как социально-философский 

феномен 

Сергей Петрович Кушнаренко 

Новосибирский государственный технический университет 

Serg@fgo.nstu.ru 

Цель статьи – выделить специфику бытия произведения культуры на примере 

произведения художественной литературы. Эта специфика состоит в том, что 

произведение есть не только продукт сознания, но и условие новых актов сознания, – в 

силу того, что  произведение художественной литературы не замкнуто в границах  текста, 

оно отсылает к автору, читателю и социальному контексту.   
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Ключевые слова: произведение, сознание, интерпретация, философия, литература, 

текст 

 

The fiction as the social and philosophical phenomenon 

S.P. Kushnarenko 

Novosibirsk State Technical University, Novosibirsk 

 The purpose of the article is to reveal specificity of being culture`s products  on an 

example of fiction product. This specificity consists that it is not only a consciousness product, 

but also a condition of new consciousness acts, – owing to that fiction product is not closed in 

text borders, it sends to the author, the reader and a social context.  

 Key words: product, consciousness, interpretation, philosophy, the literature, the text 
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УДК 7.01  

Стр. 92-106 

Значение направленности художественной активности 

(сеть «человек – текст») 

Елена Анатольевна Шенцева 

Новосибирский государственный технический университет 

metaphysica_7@mail.ru  

В статье аргументируется необходимость обращения к понятию направленность 

художественной активности как способного схематизировать представления о 

многообразных проявлениях художественной активности человека. На основе анализа 

обширного количества философских исследований дается содержательное описание видов 

художественной активности в зависимости от направленности на различные уровни бытия 

(эмпирический, виртуальный, духовный).
1
 

Ключевые слова: феномен художественной активности, направленность 

художественной активности, сеть взаимодействий, смысловые структуры  личности. 

 

The meaning of the artistic activity orientation. 

“Net human being – text” 

E. A. Shentseva 

Novosibirsk State Technical University, Novosibirsk 

 

 The article provides the grounds for the necessity of considering the concept of the 

artistic activity orientation taken as the phenomenon, which is able to conceptualize the 

perceptions of various manifestations of a person’s artistic activity. Being based on the analysis 

of the significant number of philosophical research papers, the substantial description of the 

types of the artistic activity, according to the orientation towards the different levels of being 

(empiric, virtual, and spiritual) is provided. 

Key words: phenomenon of artistic activity, tendency of artistic activity, interaction network, 

levels of existence, semantics structures of person. 
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УДК 161.1 

Стр. 107-118 

К вопросу о связи языка с реальностью 

Виктор Геннадьевич Новоселов  

Новосибирский государственный технический универститет 

viktor-novoselov@yandex.ru  

Статья посвящена семиотическому анализу понятий «значение» и «референция». На 

основании анализа делается вывод, что знак может отображать реальность только в 

процессе человеческой деятельности. Значение знака есть способ его употребления и 

интерпретации. С точки зрения теории означивания интерпретанты — это проверяемые и 

описуемые соответствия, ассоциируемые с другим знаком. Анализ содержания становится 
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культурно-обусловленной операцией, которая осуществляется лишь с физически 

проверяемыми (воспринимаемыми) продуктами культуры, т.е. с другими знаками и их 

взаимными корреляциями. Процесс неограниченного семиозиса показывает, как 

означивание обрисовывает элементы культуры. 

Ключевые слова: знак, значение, референция, смысл, интерпретант, 

обозначение, означивание 

 

On the relationship between language and reality 

V.G. Novoselov 

Novosibirsk State Technical University, Novosibirsk 

 

The article is devoted to the semiotics analysis of the concepts of «denotation» and «reference». 

It is concluded that the sign can display the reality only in the course of human activity. 

Denotation of a sign is a way of its use and interpretation. From the point of view of the theory 

of designation the interpretants are the checked and described conformity, associated with the 

other signs. The maintenance analysis becomes the cultural-caused operation which is carried out 

only with physically checked (perceived) products of culture, i.e. with other signs and their 

mutual correlations. Process of the unlimited semiosis shows, how signification depicts the 

elements of culture. 

Key words: sign, meaning, reference, sense, interpretant, denotation, signification 
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УДК 167.5 

Стр. 119-124 

Гипотетическое знание и идентификация истинности 

Ольга Геннадьевна Шевченко  

Новосибирский государственный технический университет 

olga-ivleva@yandex.ru  

В статье обозначаются подходы к определению истинности научных теорий и 

выявляются возможные способы определения истинности гипотетического знания. 
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Обоснована применимость гипотетического знания в научном дискурсе и выявлена 

составляющая этого знания, раскрывающая возможность его применения как 

истинностного знания. 

Ключевые слова: научные теории, гипотетическое знание, истинность научного 

знания. 

 

Hypothetical knowledge and the identification of truth 

O.G. Shevchenko 

Novosibirsk State Technical University, Novosibirsk 

 

 In the article some approaches to define the truth of the scientific theory have been 

presented, and the possible ways of how to make hypothetical knowledge true have been 

defined. The application of the hypothetical knowledge in the scientific discourse has been 

substantiated, and the special part of this knowledge has been found which allows using it as true 

knowledge. 

 Key words: scientific theories, hypothetical knowledge, truth of scientific knowledge. 
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УДК 316.7 

Стр. 125-131 

Обсуждаем перспективы инновационного развития 

О.А.Донских, В.И. Супрун 

Новосибирский государственный университет экономики и управления 

Института философии и права СО РАН  

olegdonskikh@yandex.ru  

 Обсуждается проблема соотношения понятий «модернизация» и «инновация». 

Рассматривается четыре типа инноваций, включая креативную деструкцию, 

поддерживающую инновацию, прерывную инновацию, деструктивную инновацию. 

Анализируются такие недостатки нашей науки и системы образования, как 

междисциплинарные барьеры и существенная недооценка роли гуманитарных наук, в 

частности, в связи с перспективами Болонского процесса. 

Ключевые слова: инновация, модернизация, наука, образование. 

 

Discussing the prospects of the innovative development 

O.A. Donskikh, V.I. Suprun 

Novosibirsk State University of Economics and Management 

Institute of Philosophy and Law, 

Foundation “Trends”, Novosibirsk 

 Concepts of modernization and innovation are discussed. It is discriminated between four 

types of innovations – creative destruction, supporting innovation, discontinuous innovation, 

destructive innovation. Deficiencies of our science and education are analyzed such as 

interdisciplinary barriers and crucial underestimation of humanities. 

 Key words: innovation, modernization, science, education. 
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